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Onderwerp Pas op op de Passerelle
Portefeuillehouder Burgemeester J.M. (Han) van Midden
Overige betrokken 
portefeuillehouder(s)

De fractie heeft de volgende vragen:

Recentelijk zijn wij er wederom op geattendeerd dat er zorgen bestaan over de Passerelle. Na 
persoonlijk onderzoek ter plaatse te hebben gedaan, blijken deze zorgen zeer terecht te zijn. Bijna 
alle glazen panelen vertonen flinke barsten en de lift is beklad en bevuild. Eerder zijn ook vermoedens 
geuit dat er rondom de Passerelle strafbare gedragingen plaatsvinden, zoals de handel in en het 
gebruik van drugs.

Wij zijn van mening dat de Passerelle om die redenen op dit moment een veiligheidsprobleem is 
binnen onze gemeente. Bovendien heeft deze gang van zaken een negatieve uitstraling op de 
omgeving. Dit beeldbepalende bouwwerk zou de omgeving echter juist aantrekkelijker moeten 
maken! Met de recente vaststelling van het Raadsvoorstel Ontwikkelkader Vlietpark heeft de raad dit 
nogmaals benadrukt, in relatie tot de komst van de nieuwe wijk Stadsoevers.

In het recente verleden zijn er al vaker vragen gesteld over deze problematiek[1]. Sindsdien is er 
echter een nieuwe portefeuillehouder veiligheid in het college. Wij zijn dan ook zeer benieuwd hoe het 
college op dit moment aankijkt tegen de volgende vragen:

[1] 135-2018 Vraag en Antwoord VLP – Verpaupering Passerelle

   214-2018 Vraag en Antwoord VLP – Verpaupering Passerelle – Vervolgvragen

   044-2019 Vraag en Antwoord VLP – Passerelle

   148-2019 Vraag en Antwoord VLP – Integrale aanpak Afval (vraag 7)

1. Wanneer heeft u zich voor het laatst op de hoogte gesteld van de staat van de Passerelle en 
wat waren uw bevindingen?

2. In december 2018 heeft u de raad geïnformeerd dat de kosten voor het herstellen van de 
Passerelle tot dan toe ongeveer € 100.000,- bedroegen. Hoeveel meerkosten zijn er sindsdien 
ontstaan, uitgaande van de veronderstelling dat de Passerelle binnenkort opnieuw hersteld zal 
moeten worden, en zijn deze kosten te verhalen?

3. Deelt u onze mening dat de Passerelle op dit moment een veiligheidsprobleem is, en waarom 
wel of niet?

4. Deelt u onze mening dat men er tot op heden niet in is geslaagd om uitvoering te geven aan de 
visie van de raad dat de Passerelle de omgeving aantrekkelijker moet maken, en waarom wel 
of niet?

https://mijn.roosendaal.nl/intern/#_ftn1
https://mijn.roosendaal.nl/intern/#_ftnref1


5. Wat gaat u op korte termijn concreet doen om de hier door ons gesignaleerde problemen op te 
lossen, en bent u alsnog bereid om daarbij in te zetten op cameratoezicht?

Namens de fracties van 
CDA, Sebastiaan Hamans
VLP, Arwen van Gestel & Wilbert Brouwers

Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Wij zijn doorlopend op de hoogte van de staat van de Passerelle en zijn met u van mening dat er 
sprake is van aanzienlijke vernieling en bekladding.

2. In de voorgaande vier jaren bedroegen de totale kosten voor het herstel van de schade en 
preventieve maatregelen aan de Passerelle ongeveer € 100.000,-. In de eerste tien maanden van 
2019 is voor ongeveer € 125.000,- schade aangericht. De daders zijn niet bekend, waardoor de 
kosten niet kunnen worden verhaald.

3. Er is geen gevaar voor de persoonlijke veiligheid van gebruikers van de Passerelle, of voor de 
spoorveiligheid. De Passerelle is zodanig geconstrueerd dat glazen onderdelen niet uit elkaar 
kunnen vallen (gebroken ruitdelen blijven op hun plaats). De voortdurende vernielingen en daaruit 
volgende verloedering kunnen wel zorgen voor een gevoel van onveiligheid.

4. De aanwezigheid van de Passerelle is een van de ontwerpuitgangspunten geweest voor het 
Ontwikkelkader Vlietpark. De strategische ligging van het Vlietpark, mede door de aanwezigheid 
van de Passerelle, zorgt voor een unieke verbinding met de omliggende stadsdelen. In de 
toekomst zal bij de realisering van het Vlietpark de Passerelle een steeds belangrijkere rol gaan 
spelen. Van groot belang is dat deze verbinding heel en veilig is.

5. Wij zijn opnieuw aan het onderzoeken of cameratoezicht mogelijk is op de Passerelle. Wij hopen 
hier op korte termijn duidelijkheid over te kunnen verschaffen. Politie en gemeentelijke 
handhavers blijven alert op verstoringen van de openbare orde en veiligheid in het gebied.

Met vriendelijke groet,
Namens het college van burgemeester en wethouders,
De burgemeester

Han van Midden


